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(ingezonden 4 augustus 2023)

Vragen van het lid  Jasper van Dijk (SP) aan de ministers van Buitenlandse Zaken en van Justitie
en Veiligheid over de aanpak van Russische oligarchen in Nederland.

 

1

Wat is uw oordeel over het bericht: “Tot aan de Amsterdamse Keizersgracht jaagt Oekraïne op 
Russisch bezit”? 1)

 

2 

Is het waar dat “Russische eigenaren van het energiebedrijf VS Energy-groep de inkomsten uit 
hun Oekraïense zakenimperium gebruiken om de Russische invasie te financieren”?

 

3 

Klopt het dat de Oekraïense bezittingen van VS Energy onder een vestiging aan de Keizersgracht
in Amsterdam vallen, “vanwege de aantrekkelijke fiscale regelingen en gunstige 
belastingafspraken”?

 

4 

Is de Nederlandse bedrijfstak van VS Energy inderdaad nog altijd actief? Hoe valt dit te rijmen 
met alle sanctiepakketten en beloftes over de aanpak van oligarchen?

 

5 

Wat onderneemt u om ervoor te zorgen dat de bezittingen van Russische oligarchen in Nederland
alsnog worden geconfisceerd?

 



6

Bent u voornemens om opvolging te geven aan rechtshulpverzoeken van Oekraïne teneinde hun 
te helpen hun onderzoek af te ronden en indien van toepassing bezittingen te ontnemen?

 

7

Hoe staat het verder met de aanpak van Russische oligarchen in Europa en Nederland? Wanneer 
krijgt de Kamer een update? Erkent u dat de grote woorden over een stevige aanpak vooralsnog 
nauwelijks worden waargemaakt?  

 

1)

https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2485317-tot-aan-de-amsterdamse-keizersgracht-jaagt-oekraine-
op-russisch-bezit

 


